



Referat

Bestyrelsesmøde Vilsbæk Rideklub

D. 27.08.20 kl 18.30 - Møde indkaldt af Kenneth Thimm

Tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer: Kenneth Thimm, Mona Mikkonen Brandt, Lotte Beltoft

Øvrige: Maria Iversen og Ole Iversen

1. Godkendelse af referat, sidste møde: godkendt

2. Status økonomi

sponsorpenge fra sparekassen vendsysssel

Der er brugt de 2500 kr til sikkerhedsudstyr elever og 2500 kr til ponyer, Kvitteringerne for dette er afleveret og Maria, har fået refunderet de 5000. Kenneth skal have en kopi til Sparekassen. så de kan afleveres til sparekassen og få pengene ind derfra. Dog mangler Maria at få refunderet et udlæg på 600 kr.

Rosetter: Disse skal bestilles, Maria har lavet en liste over dem vi ønsker os, det aftales at Lotte bestiller dem.

Aktive sammen hver for sig: Pengene til pony games udstyr skal være brugt senest den 23 september, pengene er gået ind på kontoen. Vi skal have arrangeret at få det bestilt. Mona undersøger hvad der er i pakkerne ved at kontakte firmaet, og Maria og Mona får bestilt.

Pt ser det rimelig godt ud med balancen mellem faste - indtægter og udgifter, idet der er en stor tilgang af elever.

3. Drøftelse omkring udnyttelse af klubbens sociale kapital - frivillige

Drøftelse af mulighederne for om vi har nogle medlemmer der kunne være interesseret i at varetage planlægning af stævner idet Ole ikke har den fornødne tid.

Herudover drøftes om der kunne være en anden der kommer i klubben jævnligt der ville overtage kasser posten fra Johnna, idet hun ikke kommer så meget i klubben, hvilket gør det lidt besværligt bla. når der skal afleveres kvitteringer

Undervisning - vi har tilgang af mange elever dette skaber en positiv udfordring idet der kunne være behov for at vi undersøger muligheden for yderligere undervisere, og hvordan skal det organiseres imellem dem - for på den måde at aflaste Maria idet hun har været noget hængt op - Alternativt kan eksisterende elever sættes ind som hjælpere?

Maria tilkendegiver at hun har brug for at kunne slippe af med ansvaret for mange af de ting der foregår omkring selve undervisningen, hvilket bestyrelsen bakker op omkring.

Frivillig liste, vi skal prøve at få lavet et opslag hvor vi opfordre vores medlemmer til at melde ind med hvad de har interesse til at byde ind med.

- eks filmaften (Lotte snakker med Trine) **punkt til videre drøftelse på næste møde**

4. Sponsor tøj

Der er ca 25 der ønsker at bestille, sammenlagt med betaling for oprettelse af logotryk, samt til underviser jakke ender vi på ca 20.000 kr egenbetalingen lander på 250 kr, som faktureres i september(Anette) Mona Laver opslag på hjemmesiden.

Yderligere sponsor på tøjet - dette er ikke aktuelt i år

Kenneth kontakter Sportigan

5. Ridelejer:

Det gik så fint, en stor succes, men der kunne godt bruges en ekstra hjælper til næste år - så vi kan blive bedre til at udnytte frivillige forældre ressourcer, ide med at man kan lave en liste over ting man kan byde ind med.

Der er overskud af ridelejeren, Maria har lavet et meget struktureret regnskab over dette.

Trine har lavet en "plan" over madindkøb til næste år

6. evt

- a. Hjemmeside er ved at være opdateret, billeder er slettet og der vil blive lagt nye ind.
- b. Nyt logo - nej ikke i denne omgang, fordi der er lavet logotryk plade i sportigan, så vi kører videre med det gamle.
- c. Kiosk - Der er umiddelbart stemning for det, men der kan være udfordringer med at styre det så der ikke kommer for meget svind - samt betaling. Mona fortæller at Lise måske kunne være interesseret i at stå for det.
- d. Mobilepay kunne være super hvis vi kunne få det oprettet. Kenneth undersøger med banken, hvad det koster, så tager vi det op til næste møde. Vi kunne evt bruge en del af egenbetalingen for klubbetøj til oprettelsen.....

- e. Stævne i efteråret: Maria har sat sin weekend af til at elevskole rytter kan deltage i stævnet til BROR. Idé at vi har ponygames tema til undervisningen og Lotte giver tilbagemelding til kredsen.
- f. Blot til info: kæpheste træning er godt igang, med stor tilslutning. Maria kører det en gang mere og herefter laver vi en evaluering.
- g. Sponsorudvalg udsættes til næste møde
- h. Søndag den 22 november er ridehallen og rytterstuen lukket idet der afholdes Petanque stævne. Mona laver opslag, på hjemmesiden og Maria lægger det op på facebook. Vi skal have arrangeret hvem der kan hjælpe med at bage, og lavet morgenmad til ca 80 - 130 mennesker. Anette har helt styr på proceduren. Der skal stilles op om lørdagen.
- i. Mailadresse til stedet?